
Čebelarji so zborovali
Sredi decembra seje zbraio v OS Pofje 51 čebelarjev oa 32.

redni letni konferend čebelarske družine Polje, ki dduje na
območju KS Polje, Sneberje — Zadobrova, Zalog, Vevče —
Zg. Kašetj, Zadvor, Besnica in Hraška — Fužine. Iz letnega
poročib o deiovanju drnžine — podal ga je predsednik ML
Avšič — povzemamo:

V letu 1978 je bilo všlanjenih 84 čebelarjev. od tega 16
novih, ki so sedaj nabavili prve panje čebel. •

Zaradi propagande o zdra-
vilnosti čebelnih pridelkov:
medu, cvetnega prahu, pro-
polisa (zadelavine) in matič-
nega mlečka se veča število
mladih in starejših začetnikov
— čebelarjev, kar je zelo ra-
zveseljivo.

V minuli sezoni so bili štirje
zelo dobro obiskani sestanki.
Govor je bil o hudi gnilobi če-
belne zalege, ki se je lani p o
javila v Zagradišču, v odbiri
plemenjaka in vzgoji mladih
matic idr. V osnovni šoli Polje
je zveza čebelarskih društev
za Slovenijo organizirala raz-
stavo čebelarskih pripomoč-
kov in predavanja. Naša člana
tovariš Novak in Bitenc sta
na razstavi pokazala nov
osmukač za cvetni prah in
zanj požela vse priznanje.

Poleti so si čebelarji in njih
družinski člani ogledali čebe-
larski rauzej v Radovljici in
položili venec na spomenik
prvemu čebelarskemu učite-
Iju Antonu Janši v Breznici.

Zaradi dežja je tedaj odpa-
del ogled plemenilne postaje
za matice na Zelenici, ogle-
dali pa smo si muzej talcev v
Begunjah in kovsški muzej v
Kropi.

Zaradi deževnega vremena
je bila lanska čebelarska le-
tina dokaj slaba. Že pred ko-
stanjevo pašo so morali čebe-
larji krmiti svoje čebelice,
sice; bi pomrle od lakote. Ča-
kali so še na edino možno
pašo na, kostanjevem cvetju.
Tudi čebelarji iz drugih kra-
jev so pripeljali čebelice na
kostanjevo pašo v dolino Be-
snice in zaselke po hribih do
Janč. Žal pa se tudi to priča-
kovanje ni uresničilo, ker je
prav v tistih dneh divjala huda
nevihta s točo, ki je oklestila
kostanjevo cvetje.

V začetku septembra smo
prejeli od ZČD Slovenije ob-
vestilo, da bomo prejeli za

zimsko oskrbo 10 kilogra-
mov sladkorja na panj,
in sicer, po ceni 9 din za
kg ter da moramo takoj zbrati
naročilo in denar. To smo sto-
rili in nakazali denarza 8.550
kg sladkorja. Sladkorja pa še
nismo dobili, ker se je pri
odobritvi nekaj zataknilo v
Beogradu. Že pri zbiranju na-
ročil za sladkor pa smo opo-
zorili čebelarje, naj sladkor
pravočasno kupijo v trgovi-
nah ter nakrmijo čebelne dru-
žine. To so tudi napravili ter
tako obvarovali čebelne dru-
žine do spomladi.

Med letom sta umrla dva
ustanovna čJana naše družine:
89-letni Ivan Živic in 70-letni
Albin Tomšič, ki je bil za
uspešno delo v čebelarstvu
odlikovan z redom Antona
Janše III. stopnje.

V živahni razpravi je bil
govor o sladkorju, čebelnih
boleznih in o odvzemu mrtvic
za ugotavljanje bolezni čebel
s strani veterinarjev (zakaj ne
preglednikov za čebelne bo-
lezni?), o gradnji čebelar-
skega izobraževalnega centra

.na Brdu pri Lukovici in o me-
sečniku Slovenski čebelar.
Veliko pojasnil k razpravi je
dal bivši predsednik ZČD
Slovenije dr. Beniger, ki se je
včlanil v našo družino, ker
ima čebele na našem terenu.

In kaj vsebuje naš delovni
načrt za letos?

1. Popis vseh ceoeiarjev,
članov in nečlanov, ter zazim-
ljenih čebelnih družin.

2. Redne sestanke čebe-
larjev s predavanji vsako prvo
nedeljo v januarju, marcu in
aprilu, poletj pa po potrebi.

3. Prevažanje čebel na
akacijevo in hojevo pašo, če
so možnosti za to.

V upanju in želji, da bi bilo
to Ieto za čebelarje donosnej-
še, je bila Ietna konferenca
zaključena. A.M.


